
 بازنشسته ها باید مجوز بگیرند؟

شروط ادامه کار طاهری و افتخاری برای مدیرعاملی

رئیس ایفمارک ایران:

مشکل با کی روش با درایت تاج حل می شود

حضور  ادامه  برای  ورزش  بازنشسته  مدیران 
خود تنها یک راه حل دارند.

مدیران  بازرسی  سازمان  دستور  اساس  بر 
پست  در  فعالیت  اجازه  ماه  آبان   20 تا  بازنشسته 
های مدیریتی خود را دارند و بعد از این تاریخ باید 
از سمت های خود در پست های دولتی کنار بروند.
مدیران  از  تعدادی  حال  شامل  که  دستوری 
به  توان  از جمله آن می  نیز می شود که  ورزشی 
سید رضا افتخاری، علی اکبر طاهری، بهرام شفیع، 
این  بر اساس  اشاره کرد که   ... و  محمود مشحون 
امروز، سمت های خود  پایان  تا  باید  دستورالعمل 
را ترک کنند. این افراد در شرایطی می توانند به 
شغلی  عنوان  دارای  که  دهند  ادامه  خود  فعالیت 
»مقامات« باشند که البته این موضوع شامل حال 
مدیران ورزشی نمی شود و تنها وزیران، استانداران، 
به  قانون  این  از  استفاده  با  توانند  می   ... و  سفرا 

فعالیت خود ادامه دهند.
 تنها تبصره ای که می تواند باعث ادامه حضور 

این مدیران در سمت های خود شود، داشتن سابقه 
سابقه  افراد  این  صورتیکه  در  و  است  ایثارگری 

به  همچنان  توانند  می  باشند  داشته  ایثارگری 
حضور خود ادامه دهند.

سال  استقلال  مدیرعامل  افتخاری  رضا  سید 
های زیادی است که به عنوان مدیر بازنشسته در 
دلیل  به  اما  کند؛  فعالیت می  سمت های مختلف 
به  رو  قانونی  منع  با  ایثارگری،  و  جانبازی  سابقه 
رو نیست و می تواند به فعالیت خود در استقلال 

ادامه دهد.
از  پرسپولیس  مدیرعامل  طاهری  اکبر  علی 
عدم  به  توجه  با  و  کرده  گیری  کناره  خود  سمت 
این  با  ورزش  وزارت  مخالفت  و  ایران  به  بازگشت 
استعفا، هنوز وضعیت طاهری برای ادامه حضور در 

پرسپولیس مشخص نیست.
و  مشحون  که  است  این  از  حاکی  ها  شنیده 
به  احتمالا  ایثارگری  سابقه  عدم  دلیل  به  شفیع 
زودی از سمت خود کنار خواهند رفت و نمی توانند 
به فعالیت خود ادامه دهند و  افتخاری و طاهری 
یا  و  دریافت  به  نیاز  خود  فعالیت  ادامه  برای  نیز 
تمدید مجوز دارند و باید برای ادامه فعالیت قانونی 

این مجوز را دریافت کنند.

تا در فضایی  این آمادگی را داریم  ایران گفت:  ایفمارک  رئیس 
دوستانه اختلافات با سرمربی تیم ملی را کنار گذاشته و همه چیز را 

با درایت تاج حل کنیم.
دکتر زهره هراتیان در حاشیه کنگره بین المللی فوتبال کلینیک 
گفت: چنین کنگره ای را باشگاه بارسلونا به مدت 3 سال میزبانی کرد. 
این ایده در ذهن من بوجود آمد که آسیا هم برای اینکه بتواند در 
براین  کند.  برگزار  را  کنگره ای  چنین  کند  پیشرفت  پزشکی  مسائل 
آنجا  در  و  دادم    AFC پزشکی  کمیته  به  را  آن  پیشنهاد  اساس 
مصوب شد که ایران میزبان این کنگره فوتبال کلینیک باشد که حتی 
پیشنهاد اسم این کنگره را خودمان دادیم. محورهای مختلفی از جمله 
پزشکی، مدیریت ورزشی، داوری، بدنسازی و مدیا و رسانه همه اینها 

دور هم جمع شدند که این کنگره برگزار شود.
وی درباره اینکه قصد ندارد مشکلش با کی روش را در یک فضای 
این مسائل در  دوستانه حل کند، گفت: صددرصد دوست داریم که 
فضایی بسیار دوستانه حل شود. تاج نیز به دنبال این است که این فضا 

را فراهم کند و با درایت او این مسائل حل می شود.
رئیس ایفمارک در مورد اینکه تاج اعلام کرده تمام یک میلیاردی 
که در مورد آن صحبت شده صرف خرید دستگاه برای ایفمارک شده 
است، عنوان کرد: در این مورد باید اطلاعاتی در اختیار شما قرار دهم. 
فدراسیون  از 2 جا درآمدزایی دارد، یکی پروژه است. پروژه سالی 750 
هزار دلار درآمد دارد، این پروژه را باید تعریف کنیم و کمیته توسعه 
فیفا تایید کند و ممکن هم هست که تایید نکند و بگوید پروژه مورد 
تایید ما نیست. درآمدزایی دیگر این است  500 هزار دلار هم پول 

نقد به فدراسیون می دهد.
تعریف کردیم و مورد  ما  و  بوده  پروژه  ایفمارک  افزود:  هراتیان 
تایید فیفا قرار گرفته و تمام وسایل طبق قراردادی که با شرکت های 
قرار  انجام شد در اختیار ما  امضا و  فیفا  خارجی داشتیم و زیر نظر 
بود  تاج  آقای  زمان  آن  اگر  نشد.  ایران  وارد  هم  پولی  هیچ  گرفت، 
می توانست پروژه را به شکل دیگری تعریف کند اما چون زمان آقای 

کفاشیان می خواستیم این پروژه را برای ایران بگیریم و نیاز به وسایل 
داشتیم پروژه به تایید و امضای خود کفاشیان به فیفا رسید.

رئیس ایفمارک اظهار داشت: موردی که باید به آن اشاره کنم 
این است که ما فقط پیشنهاد می دهیم و فیفا فقط فدراسیون ها را 
مورد  تا  کند  امضا  را  پروژه ای  فدراسیون  باید  واقع  در  و  می شناسد 
تایید قرار بگیرد. آن زمان آقای کفاشیان ترجیح داد که پروژه برای 
فیفا در مورد وسایل تعریف شود. این کل داستان است و 3 سال پیش 
زمان کفاشیان تصیم گرفته شد و شاید اگر تاج بود تصمیم دیگری 
گرفته بود. من هم قبلا گفتم ما اینجا سرباز هستیم تا فوتبال پیشرفت 
کند و به همین دلیل برای نظر روسای خود احترام قائلیم. پیشنهاد 
به  او  تجهیزات را من دادم و کفاشیان قبول کرد و پروژه هم زمان 
فیفا رفت و الان هم که زمان تاج است هر تصمیمی که ایشان بگیرد 
عمل می کنیم، مطمئنا هر کسی که مسئول باشد می خواهد بهترین 

نتیجه را بگیرد.
سال   2 این  در  شما  کرد:  عنوان  ایفمارک  عملکرد  درباره  وی 
متمرکز  را  فصل  از  پیش  معاینات  ما  می بینید،  را  ایفمارک  عملکرد 
انجام می دهیم و به تیم های پایه خدمات می دهیم. مردم از ایفمارک 
راضی هستند. باید همه کمک کنیم که ایفمارک در مسائل بین المللی 
پیشرفت کند. مطمئنا اگر با یک درایت این مشکلات حل شود اکثر ما 
از آن به شدت استقبال می کنیم و هدف ما این است که تیم ملی مان 

در میادین بین المللی موفق باشد. 
بازیکنانی هستند که  ایران  فوتبال  آیا در  اینکه  درباره  هراتیان 
ترادول مصرف می کنند اظهار داشت: هیچ وقت اطلاعات مربوط به 
بازیکنان را رسانه ای نمی کنیم. فقط در شرایطی اطلاعات بازیکنان را 
به بیرون می دهیم که مدیریت باشگاه بخواهد. در واقع در شرایطی 
خاص این اتفاق رخ می دهد، به طور مثال وقتی یک اتفاق ناگواری 
رخ دهد و قاضی مربوط به این پرونده در مورد یک بازیکن اطلاعات 
بخواهد ما این اطلاعات را در اختیار او قرار خواهیم داد. در کنار این 
قبول  را  موضوع  این  پزشکی،  پرونده  امضای  موقع  بازیکنان  مسئله 

بگیرد.  قرار  باشگاه  مدیرعامل  اختیار  در  اطلاعات شان  که  می کنند 
بازیکنان در اختیار باشگاه هستند و این حق مدیرعامل است که از 

تیمش اطلاع داشته باشد. 
رئیس ایفمارک درباره اینکه آیا بازیکن دوپینگی هم در فوتبال 
ایران دیده می شود یا نه، گفت: مسئله دوپینگ به ما ارتباطی ندارد و 
زیر نظر نادو است، من بار دیگر تاکید می کنم که اطلاعات مربوط به 
بازیکنان را نمی توانیم به بیرون انعکاس دهیم. هر بازیکنی از اطلاعات 
پرونده خود آگاهی کامل دارد و اگر مشکلی وجود داشته باشد خودش 
گفتم  که  همانطور  باشگاه ها هم  عامل  مدیران  اینکه  می داند. ضمن 

اطلاعات کامل از پرونده بازیکنان خود دارند.
هراتیان راجع به اینکه گفته می شود ایفمارک به باشگاه استقلال 
اطلاعات داده بود تا با این بازیکن قرارداد نبندند، اما این باشگاه خلاف 
این موضوع عمل کرد، یادآور شد: این هم از همان سوال هایی است 
که من نمی توانم راجع به بازیکن اطلاعاتی در اختیار شما قرار دهم. 
در مورد شخصیت جباری باید بگویم او فردی بسیار قابل احترام است 
و وقتی به ایفمارک آمد تمام اطلاعات مربوط به آسیب دیدگی خود 
بازیکن کاملا حرفه ای  را سلسله وار برای ما توضیح داد و مانند یک 

عمل کرد.
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اخبار
 نیم ساعت کلنجار با سرمربی تیم جوانان؛

توجیهات عجیب پورغلامی پس از حذف ناباورانه
فرهاد پورغلامی سرمربی تیم جوانان در گفتگویی در مورد 
دلایل حذف ناباورانه تیم جوانان از راهیابی به رقابت های نهایی 

مقدماتی قهرمانی آسیا گفته است.
فرهاد پورغلامی سرمربی تیم فوتبال جوانان ایران که تیمش 
از  فلسطین  برابر  پیروزی  و  اردن  و  سوریه  برابر  تساوی  دو  با 
رسیدن به مرحله نهایی رقابت های جوانان آسیا که سال آینده 
در اندونزی برگزار می شود، باز ماند در گفتگو با »ورزش سه« در 
مورد این مسابقات و سه بازی گروهی که برگزار شد می گوید: ما 
پیش از شروع مسابقات خیلی تلاش کردیم که از تیم های حریف 
اطلاعاتی را کسب کنیم، ولی متاسفانه علیرغم تمام تلاش هایی 
به  داشتیم،  رقبایی که  از  اطلاعات خوبی  نتوانستیم  داشتیم  که 

دست بیاوریم.
وی ادامه می دهد: بازی اول ما با سوریه بود و در مجموع 
غافلگیری گل  یک  روی  ولی  داشتیم،  درصد  بالای 90  گلزنی  های  و شانس  دادیم  ارائه  بازی خوبی 
خوردیم و در ادامه با تلاشی که داشتیم موفق شدیم. بازی دوم هم با اردن بود و با اینکه بازی هجومی 
ارائه دادیم، نتوانستیم به نتیجه دلخواه برسیم. به جرات می توانم بگویم که گلر تیم حریف در طول 90 
دقیقه 3 بار روی زمین افتاد. آن ها هم فقط روی ضدحمله برنامه داشتند ولی ما علیرغم بازی برتری 
که داشتیم در زدن ضربات آخر خوب عمل نکردیم. در بازی فلسطین هم که توانستیم با پیروزی خوب 

از زمین خارج بشویم.
پورغلامی در پاسخ به این سوال که آیا محتاط بازی کردن مقابل تیم هایی نظیر سوریه و اردن 
که از نظر فوتبالی با سطح فوتبال ایران فاصله های زیادی دارند، درست بوده یا خیر، عنوان می کند: 
اما همیشه در  ارزیابی می کردیم،  باید در نیمه اول آنها را  بازی نکردیم. در مقابل سوریه  ما محتاط 
ذهن من بازی هجومی وجود دارد. در این مسابقات هم ما معمولا با 5 الی 6 بازیکن حمله می کردیم. 
در مجموع دفاعی بازی نکردیم ولی نیمه اول چون شناختی از حریف نداشتیم، یک مقدار با احتیاط 

بیشتری بازی می کردیم.
پورغلامی در پاسخ به این سوال که با تمام این اوصاف نتایج به دست آمده، مناسب نیست، افزود: 
من با حرف شما موافقم و دنبال بهانه نیستم و باید در مقابل نتایجی که به دست آمده پاسخگو باشم، اما 
تیم اردن یک سال و سه ماه در اردو بوده است و ما تنها 2 ماه زمان برای حضور در این مسابقات داشتیم. 
بازی های خوبی هم انجام دادیم ولی به چیزی که می خواستیم نرسیدیم و خودم از همه ناراحت ترم.

سرمربی تیم جوانان ایران در خصوص اینکه فکر می کند مشکل چه چیزی بوده که جوانان ایرانی 
نتوانستند از گروه خود بالا بیایند، بیان کرد:  مشکل ما زمان بود. ما زمانی که تیم را گرفتم آقای یاوری 
تیم را در اختیار داشتند و ایشان هم یک هفته بود که تیم را تشکیل داده بودند و من مجبور شدم 60 
درصد تیم را تغییر دهم.  ضمن اینکه علاوه بر زمان  ما میزبانی مسابقات را هم از دست دادیم ولی باز 

هم می گویم که بازی های خوبی انجام دادیم و تنها در ضربات آخر خوب عمل نکردیم.
پورغلامی در پاسخ به این سوال که پس از دیدار برابر فلسطین اعلام کرده بود قوانین AFC باعث 
حذف تیم شده است و اینکه آیا درست است که از قوانین اطلاع نداشته، گفت: نه اینطور نبوده و من از 
قوانین مطلع بودم. اعتراضی که همان روز اول هم مطرح کردم این بود که چرا گروه ها نامتعادل است؛ 
اینکه چرا یک گروه سه تیمی است؛ یک گروه چهارمی و یک گروه 5 تیمی. من حرفی که می زنم را 

امکان ندارد زیرش بزنم. ضمن اینکه ما به عدم همزمانی دیدار سوم هم اعتراض داشتیم.
سرمربی تیم جوانان در پایان در مورد اینکه آیا به کار در سمت خود ادامه می دهد یا خیر، توضیح 
داد: در حال حاضر نمی دانم وضعیت فدراسیون چیست  و خودم هم شرایط خوبی ندارم و فوق العاده 
ناراحتم. فکر می کنم باید منتظر زمان باشیم و ببینیم فدراسیون چه تصمیماتی در مورد تیم می گیرد.

افتتاح استودیوى خط قرمز پرسپولیس 
تکمیل  حال  در  پرسپولیس  باشگاه  عمومی  روابط 

است. باشگاه  استودیوی  ساخت  مراحل  آخرین 
خود  اختصاصی  استودیوی  ساخت  با  پرسپولیس  باشگاه 
گفتگوهای  و  حواشی  دارد  قصد  کاظمی  شهید  استادیوم  در 
به طور مستقیم در  را  تیم  این  بازیکنان و شرایط  از  اختصاصی 

اختیار هوادارانش قرار دهد.
و  اجرا  با  و  قرمز”  “خط  برنامه ی  با  پرسپولیس  استودیوی 
کارگردانی حامد تهرانی به زودی از برنامه های خود برای هواداران 

رونمایی می کند.

اخبار کوتاه

 آگهى ابلاغ وقت دادرسى و دادخواست وضمائم به خواندگان كلاسه پرونده: 43/7/096وقت 
رسيدگى: روز دوشنبه 96/9/27 ساعت 15 خواهان: سيده احترام السادات دربند به وكالت 
و  خليلي خواندگان: منصوره دربندسري- ملائكه شهلا كوروش  ريحانه  خانم  و  خليلي  سعيد 
مورخ  شماره111/7/90  وراثت  حصر  گواهي  اصلاح  خواسته:  بقا   رحمتي  همگي  داريوش 
1391/1/25 مبني بر درج وصيت نامه رسمي خواهان دادخواستى تسليم دادگاههاى عمومى 
گرديده  ارجاع  رودبار قصران   حوزه هفت  اختلاف  به شوراي حل  كه جهت رسيدگى  نموده 
و وقت رسيدگى تعيين شده به علت مجهول المكان بودن خوانده به درخواست خواهان و 
دستور دادگاه و به تجويز ماده 73 قانون آئين دادرسى مدنى مراتب يك نوبت در يكى از 
جرايد كثيرالانتشار آگهى مى شود تا خوانده از تاريخ نشر آخرين آگهى ظرف يك ماه به دفتر 
دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشانى كامل خود نسخه دوم دادخواست و ضمائم را دريافت و در 
وقت مقرر بالا جهت رسيدگى حضور بهمرساند چنانچه بعداً ابلاغى بوسليه آگهى لازم شود فقط 

يك نوبت منتشر و مدت آن ده روز خواهد بود. 
قصران  رودبار  اختلاف  حل  شوراى   7 شعبه  دفتر         110/106935   

و سهيلا  كاشاني  معمار  محمدتقي  به  و ضمايم  دادخواست  و  وقت رسيدگي  ابلاغ  آگهي      
مجيد  و  سميعي  مريم  و  متين  كمالي  كيوان  و  پور  رستم  سهيلا  و  ابدشتي  گرم  احمدي 
راهوندي خواهان سهيل و سهيلا جملگي گل باباپور دادخواستي به طرفيت خوانده محمدتقي 
معمار كاشاني و سهيلا احمدي گرم ابدشتي و سهيلا رستم پور و كيوان كمالي متين و مريم 
به  و  ارجاع  اين شعبه  به  كه  مطرح  مطالبه خسارت  به خواسته  راهوندي    مجيد  و  سميعي 
مجتمع  حقوقي  عمومي  42دادگاه  شعبه   9609982160700583 كلاسه  پرونده  شماره 
قضايي صدر تهران ثبت و وقت رسيدگي مورخ 1396/10/16 ساعت9 تعيين كه حسب 
دستور دادگاه طبق موضوع ماده 73 قانون آئين دادرسي مدني به علت مجهول المكان بودن 
خوانده و درخواست خواهان مراتب يك نوبت در يكي از جرايد كثيرلانتشار آگهي مي گردد تا 
خوانده ظرف يك ماه پس از تاريخ انتشار آگهي به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشاني 
كامل خود نسخه ثاني دادخواست و ضمايم را دريافت و در وقت مقرر فوق جهت رسيدگي 

در دادگاه حاضر گردد. 
 110/107201    دفتر شعبه 42 دادگاه عمومي حقوقي مجتمع قضايي صدر تهران

 آگهي ابلاغ نظر كارشناس به خوانده  پرونده كلاسه 960360 خواهان زهرا كاظمي جاويد 
فرزند محمد با وكالت شهرام پورشجاع خوانده فريبرز ايزدي فرزند حيدرآقا خواسته مطالبه 
و  هدف  روزنامه  در  شده  منتشر  مورخ96/6/19  شماره110/76145  آگهي  پيرو  نفقه 
اقتصاد شماره3808 نظر به اينكه در پرونده فوق قرار ارجاع امر به كارشناسي نفقه صادر 
گرديد و كارشناس مربوطه نظر خود را در مورد نفقه از آبان93 لغايت سال جاري1396 اعلام 
نمود لذا مقتضي است ظرف يك هفته از تاريخ ابلاغ جهت ملاحظه نظر كارشناس و اظهار هر 
مطلبي نفيا يا اثباتا به شعبه 246 دادگاه عمومي تهران خانواده 1 واقع در خيابان طالقاني خ 
شهيد سيدعباس موسوي فرصت سابق جنب موزه شهدا پلاك53 طبقه دوم مراجعه نماييد در 

غير اينصورت دادگاه تصميم مقتضي اتخاذ خواهد نمود. 
تهران  1 خانواده  عمومي  دادگاه   246 شعبه     110/107223   

تهران  حقوقي  دادگاه   111 شعبه  از  صادره  اجراييه  موجب  به  حضوري  مزايده  آگهي   
بكلاسه اجرايي ج/920112/111 له حسن حيدري فر فرزند حسين عليه غلامرضا طريحي 
به  محكوم  بابت  مبلغ5/820/158/416ريال  به  وجه  مطالبه  بخواسته  غلامحسين  فرزند 
مبلغ291/007/920 ريال بعنوان نيم عشر دولتي به همين منظور پلاك ثبتي8083 فرعي 
از 2426 اصلي مفروزه از267 فرعي از اصلي مزبور بخش60 تهران متعلق به آقاي غلامرضا 
طريحي محكوم عليه توقيف و جهت ارزيابي فروش موضوع امر به كارشناسي رسمي دادگستري 
ارجاع كه به شرح ذيل توصيف اجمالي گرديده است محل ملك واقع در جواديه خيابان بيست 
متري كوچه بازارچه احمدي نسب بن بست اول پلاك4 سند مالكيت ششدانگ يك قطعه زمين 
به مساحت85 مترمربع به شماره پلاك 8083 فرعي از 2426 اصلي مفروزه از 267 فرعي 
از اصلي مزبور بخش10 تهران ذيل ثبت19893 صفحه283 دفتر139 بنام آقاي غلامرضا 
طريحي مي باشد صدور مورد ارزيابي شمالا به طول8/50 متر بخط مستقيم به پلاك8084 
فرعي شرقا به طول10 متر بخط مستقيم به قطعه ششم شماره3676 فرعي جنوبا اول به طول 
يك متر به كوچه بن بست به عرض دو متر دوم به طول7/50 متر بخط مستقيم به قطعه هفتم 
شماره4945 فرعي غربا به طول10 متر به خط مستقيم به قطعات چهل و دو و چهل و سه از 
پلاك267 فرعي از 2426 اصلي مورد ارزيابي به صورت يك واحد در كوچه بن بست به عرض 
دو متر و با ورودي يك متر با دسترسي از منتهي اليه كوچه بن بست كه در روز بازديد قفل 
بوده و به اظهار مجاورين از چند سال پيش به لحاظ وجود اختلاف بين وراث مالك توقيف شده 
است لذا امكان بازديد از داخل ميسور نگرديد اعيان آن در حد بافت فرسوده و غير قابل 
استناد مي باشد آنچه از بيرون مشخص بود اينكه اعياني آن در دو طبقه شامل يكباب سالن 
در همكف و يك اتاق در طبقه فوقاني مي باشد و فاقد هرگونه انشعاب اختصاص است باتوجه 
به توضيحات ارايه شده و در نظر گرفتن عوامل و شرايط موثر و موضوع از جمله مساحت و 
ابعاد گذر مجاور و دسترسي و بافت منطقه اي و كيفيت اعياني فارغ از قيود احتمالي تعارض و 
بازداشتي و ترهين و هرگونه موانع احتمالي ثبتي و قانوني و شرعي درانتقال ملك به طوريكه 
هيچگونه منعي را به انتقال ملك مورد ارزيابي وجود نداشته باشد ارزش آن مبلغ يكصد و 
نود و نه ميليون تومان معادل يك ميليارد و نهصد و نود ميليون ريال اعلام ارزيابي گرديده 
است و مقرر ميگردد در تاريخ96/9/12 ساعت11 الي12 در اجراي احكام شعبه 111 دادگاه 
حقوقي تهران واقع در تهران ميدان تجريش خ فناخسرو مجتمع قضايي عدالت طبقه همكف 
از طريق مزايده بفروش برسد و به شخصي كه بالاترين مبلغ را پيشنهاد نمايد فروخته و ده 
درصد آنرا نقدا و في المجلس از برنده مزايده اخذ و الباقي را بايد حداكثر ظرف يك ماه 
بپردازد در غير اينصورت كل ده درصد دريافتي پس از كسر هزينه هاي اجرايي به نفع دولت 
ضبط و مزايده تجديد خواهد شد طالبين ميتوانند 5 روز قبل از موعد مزايده با هماهنگي اجرا 

از محل بازديد نمايند. 
تهران حقوقي  دادگاه   111 شعبه  احكام  اجراي  دفتر      110/107312  


